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PROTOKÓŁ NR LXIV/23 

z posiedzenia LXIV sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

 

Obrady LXIV sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie odbyły w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:44 tego 

samego dnia. 

Porządek obrad LXIV sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych, 1 radny nieobecny. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1) Jan Abramczyk, 

2) Radosław Biernacki, 

3) Monika Bieżuńska, 

4) Mariola Brzezińska 

5) Bogdan Roman Kuchta, 

6) Danuta Kukwa (obecna od godz. 11:03), 

7) Czesław Lach, 

8) Andrzej Tadeusz Lewandowski, 

9) Bogdan Osik, 

10) Waldemar Marian Paradowski, 

11) Elżbieta Piórkowska, 

12) Piotr Pokraśniewicz, 

13) Andrzej Mirosław Powierza, 

14) Wojciech Zbigniew Rojek, 

15) Adam Szczerba, 

16) Mateusz Śniadała, 

17) Marek Zdzisław Tauter, 

18) Paweł Turek, 

19) Grzegorz Wyszyński, 

20) Eugeniusz Zaremba. 

Nieobecna: 

1) Dariusz Glinka. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa, 

2) Aneta Kowalewska – Zastępca Burmistrza, 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy, 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik, 

5) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny, 
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6) Sławomir Pietrzak - Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Wyszkowie 

7) Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, 

8) Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o., 

9) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju, 

10) Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami, 

11) Agnieszka Londzin – Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych, 

12) Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu, 

13) Adam Mróz  – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa, 

14) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

15) Mirosław Wysocki – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, 

16) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkalnictwa, 

17) Robert Augustyniak – Naczelnik Wydziału Informatyzacji i Ochrony Danych, 

18) Adrian Sielski – Informatyk, 

19) Małgorzata Ponichtera – Podinspektor ds. obsługi jednostek pomocniczych, 

20) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. obsługi Rady Miejskiej, 

21) Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli. 
 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad LXIV sesji Rady Miejskiej i obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. Przywitała radnych, Pana Burmistrza, Panią Z-cę Burmistrza, 

Panią mecenas, Panią Sekretarz, kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów, 

sołtysów, przewodniczących osiedli oraz wszystkich obecnych i śledzących online dzisiejsze 

posiedzenie. 
  

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad?  

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, w związku z powyższym, porządek obrad przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Wyszkowie na lata 2024 – 2027; 

2) w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026; 

3) w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, prowadzonych przez Gminę Wyszków, ustalenia 
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maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz specjalności i formy kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznane w roku 2024; 

4) w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Ślubów; 

5) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Deskurów; 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla wybranego obszaru przemysłowego położonego 

w miejscowości Ślubów; 

7) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu; 

8) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

9) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty; 

10) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2030; 

11) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2023 r.; 

12) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2030; 

13) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2024 rok; 

14) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego. 

6. Informacja o zgłoszonych żądaniach wynikających z ograniczenia bądź uniemożliwienia 

korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem 

planów miejscowych oraz informacja dotycząca wydanych decyzji w sprawie ustalenia 

jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości  w związku z uchwaleniem planu 

miejscowego albo jego zmianą. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej z 30 listopada 2023 r. 

został wyłożony w Biurze Rady i zamieszczony na stronie Urzędu Miejskiego. Uwag do protokołu 

nie wniesiono. Ponadto Przewodnicząca poinformowała, że 11 grudnia 2023 r., w związku 

z upływem kadencji, odbyły się wybory Przewodniczącego oraz Zarządu Osiedla Nr 12. Nowym 

Przewodniczącym Osiedla został wybrany Pan Grzegorz Kulesza (poprzednim Przewodniczącym był 

P. Radosław Wężyk). Następnie przedstawiła tytuły pism, uchwał, stanowisk z różnych instytucji, 

które w ostatnim czasie wpłynęły do Biura Rady (załącznik nr 2 do protokołu). Dodała, że wszystkie 

przedstawione wyżej dokumenty są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 

Ad. 4. 

P. Grzegorz Nowosielski – Burmistrz przedstawił Sprawozdanie z działalności Burmistrza między 

sesjami (załącznik nr 3 do protokołu). 
 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z prośbą o potwierdzenie obecności na dzisiejszym 

posiedzeniu, a następnie stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał. 
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Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 
 

1) P. Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie na lata 2024 – 2027. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny – Adam Szczerba 

• Prezes - Daniel Bogdan 

• Radny - Adam Szczerba 

• Prezes - Daniel Bogdan 

• Radny - Jan Abramczyk 

• Sołtys Kamieńczyka - Adam Bodzan 

• Prezes - Daniel Bogdan. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła tytuł projektu uchwały i poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, 

Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/712/23 w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie na lata 2024 – 2027. 
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2) P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 

– 2026.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radna - Mariola Brzezińska 

• Dyrektor - Agnieszka Mróz 

• Radna - Mariola Brzezińska (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Agnieszka Mróz 

• Radna - Mariola Brzezińska 

• Dyrektor - Agnieszka Mróz 

• Radna - Mariola Brzezińska 

• Dyrektor - Agnieszka Mróz. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła tytuł projektu uchwały i poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, 

Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/713/23 w sprawie 

przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026. 
 

3) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, prowadzonych przez Gminę Wyszków, ustalenia 
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maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz specjalności i formy kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznane w roku 2024. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła tytuł projektu uchwały i poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, 

Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/714/23 w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, prowadzonych przez Gminę Wyszków, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznane w roku 2024. 
 

4) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drogom 

wewnętrznym położonym w miejscowości Ślubów.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła tytuł projektu uchwały i poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, 

Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/715/23 w sprawie 

nadania nazwy drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Ślubów. 
 

5) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Deskurów.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła tytuł projektu uchwały i poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, 

Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/716/23 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Ślubów. 
 

6) P. Agnieszka Kostrzewa – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

wybranego obszaru przemysłowego położonego w miejscowości Ślubów.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych (brak quorum na posiedzeniu Komisji). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny - Adam Szczerba 

• Naczelnik - Agnieszka Kostrzewa 

• Radny - Adam Szczerba. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła tytuł projektu uchwały i poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, 

Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Glinka, Danuta Kukwa. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/717/23 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla wybranego obszaru przemysłowego położonego w miejscowości Ślubów. 
 

7) P. Adam Mróz – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Następnie głos zabrał P. Sławomir Pietrzak – Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych (brak quorum na posiedzeniu Komisji). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny – Eugeniusz Zaremba 

• Naczelnik - Adam Mróz 

• Radny - Eugeniusz Zaremba 

• Przewodnicząca - Elżbieta Piórkowska 

• Radny - Adam Szczerba 

• Naczelnik - Adam Mróz 

• Radna- Mariola Brzezińska 

• Naczelnik - Adam Mróz. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z prośbą o ponowne potwierdzenie swojej 

obecności na dzisiejszym posiedzeniu (swoją obecność potwierdziło 20 radnych), a następnie 

poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, 
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Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/718/23 w sprawie 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych straży Pożarnych uczestniczących 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu. 
 

8) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych (brak quorum na posiedzeniu Komisji). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, 

Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/719/23 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

9) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych (brak quorum na posiedzeniu Komisji). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny – Adam Szczerba 

• Skarbnik – Dariusz Korczakowski 

• Radny - Bogdan Osik 

• Skarbnik - Dariusz Korczakowski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Skarbnik - Dariusz Korczakowski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Skarbnik - Dariusz Korczakowski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Radny - Adam Szczerba 

• Burmistrz - Grzegorz Nowosielski 

• Radny - Eugeniusz Zaremba 

• Burmistrz - Grzegorz Nowosielski 

• Radna - Monika Bieżuńska. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej 

Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, 

Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (4) 

Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/720/23 w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty. 
 

10) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2030. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych (brak quorum na posiedzeniu Komisji). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji.  

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, 

Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/721/23 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2030. 
 

11) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2023 r.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych (brak quorum na posiedzeniu Komisji). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji.  

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, 

Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/722/23 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2023 r. 
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie o godz. 12:11, Przewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji. 
 

12) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2030. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach Komisji 

stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła podjętą przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Warszawie uchwałę Nr 3.h./347/2023 w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Gminy Wyszków projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wyszków na lata 2024-2030 – opinia pozytywna (załącznik nr 4 do protokołu). 

Następnie Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2030. 
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Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, 

Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/723/23 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2030. 
 

13) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2024 r. 

P. Adam Mróz – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa przedstawił zadania 

inwestycyjne, planowane do realizacji w 2024 r. (prezentacja inwestycji – załącznik nr 5 do 

protokołu).  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach Komisji 

stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła podjętą przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Warszawie uchwałę Nr 3.c./345/2023 w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Wyszkowa projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz opinii o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Wyszków na 2024 rok – opinia pozytywna 

(załącznik nr 6 do protokołu). 

Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki – P. Jan Abramczyk przedstawił Opinię zbiorczą 

Komisji Finansów i Gospodarki, dotyczącą projektu uchwały budżetowej na rok 2024 (załącznik nr 7 

do protokołu). 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił Stanowisko Burmistrza co do poprawek 

zgłoszonych przez Komisje stałe Rady Miejskiej (załącznik nr 8 do protokołu). 
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Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Radny - Adam Szczerba 

• Radny - Bogdan Osik 

• Burmistrz - Grzegorz Nowosielski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Burmistrz - Grzegorz Nowosielski 

• Radny - Jan Abramczyk 

• Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem) 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Radny - Jan Abramczyk (Ad Vocem) 

• Przewodnicząca - Elżbieta Piórkowska 

• Radna - Monika Bieżuńska 

• Radny - Jan Abramczyk (Ad Vocem) 

• Radny - Wojciech Zbigniew Rojek 

• Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem) 

• Radny - Eugeniusz Zaremba 

• Burmistrz - Grzegorz Nowosielski 

• Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem). 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, 

Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/724/23 w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2024 rok. 
 

14) P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu bankowego.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. Poprosiła o opinie Komisji w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych (brak quorum na posiedzeniu Komisji). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny - Adam Szczerba 

• Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła tytuł projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, 

Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LXIV/725/23 w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego. 
 

Ad. 6. 

P. Agnieszka Kostrzewa – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła Informację o zgłoszonych żądaniach wynikających 

z ograniczenia bądź uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości 

nieruchomości w związku z uchwaleniem planów miejscowych oraz informacja dotycząca 

wydanych decyzji w sprawie ustalenia jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą (załącznik nr 9 do 

protokołu). 

W sprawie informacji głos zabrali:  

• Radny – Adam Szczerba 

• Naczelnik – Agnieszka Kostrzewa. 
 

Ad.7. 

W sprawach różnych głos zabrali (wg kolejności zgłoszeń): 

• Radny - Radosław Biernacki 
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• Naczelnik - Adam Mróz 

• Radny - Adam Szczerba 

• Naczelnik - Robert Garbarczyk 

• Radny - Bogdan Osik 

• Radny - Adam Szczerba 

• Naczelnik - Edyta Wittich 

• Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem) 

• Naczelnik - Adam Mróz 

• Przewodnicząca – Elżbieta Piórkowska. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 
 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 13:44, uznając porządek obrad LXIV Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

Szczegółowy przebieg obrad, przedstawia nagranie z sesji Rady Miejskiej –link: 

https://bip.wyszkow.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=29018  

 

 

 
 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 

https://bip.wyszkow.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=29018

